# 「2019 Tainan May Jam 台南五月音樂季 X 虎頭埤草地野餐會」

## 攤位登記表 Stall Application Form

攤位牌名稱		申請人(負責人)姓名	
Stall Name		Applicant	
電子信箱		聯絡人姓名	
e-mail		Contact Person	
傳真電話		聯絡人手機	
Fax		Cell phone number	
申請類別	□美食小吃 Food		
kind of stall	□特色、造型及其他 Others		
使用油品	□未使用油品 N/A		
Cooking Oil	□廠牌名稱:		
Brand	The brand of cooking oil:		
用電需求調查			
用電需求調查	:		
Power Supply			
□110V 插座_	個。	□220V 插座個。	
Numbers of 11	0V plugs	Numbers of 220V plugs	
使用電器:			
Electronic appliances			
簡要介紹(應含販售商品內容,請勿販售酒水飲料)			
Brief introduction for the selling items (No alcohol beverages / soft drinks / water )			

資料填妥後請 EMAIL 至 jackieshen@mail.tainan.gov.tw 或傳真 FAX:06-5908704 TEL:06-5905009#209 沈聰傑 先生

Please fill the form and e-mail to jackieshen@mail.tainan.gov.tw or Fax to 06-5908704, if you have any questions please call 06-5905009#209 to Mr. Shen.

備註: 1.請檢附相關資料,如身分證件、相片...等。

2.一個攤位租金2日為1,500元整(含帳篷、電風扇、電燈各1、及桌子2張、椅子4張。)

Reminder: 1. Please attach the copy of Applicant ID card or passport.

- 2. The rent is \$1,500TWD for two days, including one tent, one fan, one light, two tables and four stools.
- 3. Please fill up the form and e-mail to us before April 10th. All applications will be reviewed and we'd like to receive the payment **before April 20 if your application is approved.** All approved stalls will be informed by e-mail.

#### 繳費方式 (待 4/10 審核通過後通知繳款):

- 一、 除告知特殊因素外,請於4/20前繳款,若未繳納將取消承租權。
- 二、 可親至新化區公所繳款(臺南市新化區中山路 130 號), 洽沈聰傑先生。
- 三、 匯款資料如下:(請注意:1.匯費要自行負擔,2.需寫清楚匯款人,以利辨識)

帳號: 51901040095019

戶名:臺南市新化區公所代收款專戶 銀行:臺南市新化區農會 5190018

#### How to pay:

### **Choose one of the following options**

- 1. Go to Sin-Hua District Office and pay it in person. (look for Mr. Shen) Address: No.130 Zhong-Shan Road, Sin-Hua District, Tainan City. 8am-12pm / 1:30pm-5:30pm, Mon.-Fri.
- 2. Go to any bank and send the payment at the counter to the following account. (There will be a fee for \$30TWD) Please have your name written clearly. DO NOT send the payment via ATM, we will NOT be able to verify it.

Account number: 51901040095019

Account name:臺南市新化區公所代收款專戶 Receive Bank:臺南市新化區農會 5190018

廠商: Name Seal of Retailer:	印	
負責人: Name Seal of Applicant:	印	
統一編號(身分證號): Applicant ID Number or Passpor	rt Number:	

地址: Address:

> 中華民國 年 月 日 R.O.C Year Month Day